

## 卫理公会以萨迦守望者 22-28/2/2024

### 二月第四个星期的祷告事项

#### 1.世界

- 【a】 感谢上帝所创造何其美好，并让渺小的人从浩瀚宇宙中体悟上帝的伟大和能力（诗篇 8 篇）
- 【b】 恳求上帝赐福印尼总统选举结果和未来发展祷告， 好让国家可以继续 在公义和平稳定得到情况发展所需要的民生， 经济和社会的需要。  
<https://backend.chinanews.com/gj/2024/02-18/10164959.shtml>
- 【c】 恳求上帝赐福在 2024 年 11 月 15 日所举行的美国总统选举祷告,让这这个世界超级强国可以获得兴盛社会国家，造福国际社会。  
<http://www.news.cn/world/20240115/2770d7a4248b4d5fbc219b4395f625e5/c.html>

#### 2.国家

- 【a】 感谢三一真神带领我们国家顺利度过了华人农历新年，让我们国民有一个休息和重新发出时间，更感谢主常常看顾主自己的百姓（诗篇 139 篇）
- 【b】 为国家未来 10 年不单单关怀国家经济发展，更是要让她拥有环保意识的所在。  
<https://www.enanyang.my/财经新闻/安华将制定政策框架-打造大马成绿色投资中心>
- 【c】 为上帝预备敬畏神，但是又有爱国和谋略智慧的国人参与国家建设。（参考但以理书）

#### 3.教会

- 【a】 感谢上帝，基督是世界最终得胜者。（启示录）
- 【b】 为基督教会信徒能够满有基督长成生命，穿上新人生命祷告（弗四 24）
- 【c】 为基督教会可以穿戴上帝所赐给全副军装。（弗六章）

#### 4. 家庭

- 【a】 感谢三一真神，让许多父母亲孩子作为他们永恒的产业。即或不然，也可以在许多新生代基督徒中成为属灵的父母亲，带领人作主门徒。（诗篇 127-128）
- 【b】 为父母亲教养子女，引导他们走正确的路祷告。充满爱心威严，仁爱，忍耐和智慧（箴言二十二：6）
- 【c】 为孩子们成长岁月只中，学习敬畏神，更新为有礼貌节制和态度温柔。（提后三 16-17）

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 22-28/2/2024**

Prayer items for 4th week of February

### **1. World**

- 【a】** Thank God for the beauty of his creation. May the people realize how small they are as compared to the greatness and power of God when we view the vast universe (Psalm 8)
- 【b】** Please pray to God for His blessings upon Indonesia' s presidential election; over the results and future development of the nation. May the country continue to develop in a just, peaceful and stable environment, and provide for the people' s livelihood, economic and social needs.  
[https://www.channelnewsasia.com/indonesia-elections-2024?cid=google-search\\_indonesia-election2024\\_paid\\_22012024\\_cnamkt&gad\\_source=1&gclid=CjwKCAiAuNGuBhAkEiwAGld4apVaoKD\\_MCqv0XjLpAKginDLI45zv3seDUR07M7cPEgqbPUt96rcjxoC GnKQAvD\\_BwE](https://www.channelnewsasia.com/indonesia-elections-2024?cid=google-search_indonesia-election2024_paid_22012024_cnamkt&gad_source=1&gclid=CjwKCAiAuNGuBhAkEiwAGld4apVaoKD_MCqv0XjLpAKginDLI45zv3seDUR07M7cPEgqbPUt96rcjxoC GnKQAvD_BwE)
- 【c】** Please pray for God' s blessing on the U.S. presidential election that is to be held on November 15, 2024. May this nation prosper as a nation and benefit the international community. <https://apnews.com/article/presidential-candidates-2024-301db5ce310cafc97025682b39ceac6e>

### **2. Country**

- 【a】** Give Thanks to the Triune God for leading our country through a fruitful celebration of the Chinese New Year; for allowing us a time of rest and renewal as a nation. We are also grateful to the Lord for always taking care of His own people (Psalm 139)
- 【b】** Pray for the next 10 years of this country, that the rakyat will not only care about the country' s economic development, but also make it environmentally friendly. <https://www.reuters.com/plus/malaysia-driving-for-a-green-economyr>
- 【c】** Prepare for God-fearing, but also patriotic and strategically intelligent citizens to participate in national construction. (Refer to the Book of Daniel)

### **3. Church**

- 【a】** Give thanks to God for His Son, the Christ, who is the ultimate overcomer of the world. (Revelation)
- 【b】** Pray that believers in the Christian church can grow in Christ and put on the new self (Ephesians 4:24)
- 【c】** Pray that the Christian church may put on the whole armor of God. (Ephesians 6)

### **4. Family**

- 【a】** Thanks be to God for giving parents their children as their eternal inheritance. Even if they are not, they can still become spiritual parents to the next generation of Christians and lead others to become disciples of the Lord. (Psalm 127-128)
- 【b】** Pray for parents to educate their children and guide them down the righteous path with love, majesty, kindness, patience and wisdom (Proverbs 22:6)
- 【c】** Pray for the children to grow up, learn to fear God, and be transformed into courteous, self-controlled and gentle adults. (2 Timothy 3:16-17)

## Isakhar Pengawal Methodist 22-28/2/2024

Doa minggu keempat Februari

### 1.Dunia

- 【a】 Bersyukur kepada Tuhan atas keindahan ciptaan-Nya, dan membenarkan orang kecil menyedari kebesaran dan kuasa Tuhan dari alam semesta yang luas (Mazmur 8)
- 【b】 Tolong berdoa agar Tuhan memberkati keputusan pilihan raya presiden Indonesia dan pembangunan masa depan, agar negara dapat terus membangun dalam persekitaran yang adil, aman dan stabil serta memperoleh penghidupan rakyat, keperluan ekonomi dan sosial yang diperlukan.  
<https://www.hmetro.com.my/global/asia/2024/02/1060925/pemilu-2024-prabowo-raikan-kemenangan-susulan-keputusan-awal>
- 【c】 Tolong doakan agar diberkati Tuhan pada pilihan raya presiden A.S. yang akan diadakan pada 15 November 2024, supaya kuasa besar dunia ini boleh makmur sebagai sebuah negara sosial dan memberi manfaat kepada masyarakat antarabangsa.  
[https://ms.wikipedia.org/wiki/Pilihan\\_raya\\_presiden\\_Amerika\\_Syarikat\\_2024](https://ms.wikipedia.org/wiki/Pilihan_raya_presiden_Amerika_Syarikat_2024)

### 2.Negara

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal kerana memimpin negara kita melewati Tahun Baru Cina dengan jayanya, membolehkan kita sebagai sebuah negara mempunyai masa untuk berehat dan memperbaharui. Kita juga bersyukur kepada Tuhan kerana sentiasa menjaga umat-Nya sendiri (Mazmur 139)
- 【b】 Bagi negara dalam tempoh 10 tahun akan datang, kita bukan sahaja akan mengambil berat tentang pembangunan ekonomi negara, tetapi juga menjadikannya mesra alam.  
[https://www.enanyang.my/Berita\\_Kewangan/](https://www.enanyang.my/Berita_Kewangan/)  
<https://www.sinarharian.com.my/article/643521/berita/nasional/kerajaan-bakal-bangun-kerangka-jadikan-malaysia-hab-pelaburan-hijau-serantau>
- 【c】 Bersedia untuk rakyat yang takut kepada Tuhan, tetapi juga patriotik dan bijak strategik untuk mengambil bahagian dalam pembinaan negara. (Rujuk Kitab Daniel)

### 3.Gereja

- 【a】 Syukur kepada Tuhan, Kristus adalah pemenang utama dunia. (Wahyu)
- 【b】 Berdoa agar orang percaya dalam gereja Kristian dapat dipenuhi dengan pertumbuhan kehidupan di dalam Kristus dan mengenakan kehidupan baru (Efesus 4:24)
- 【c】 Supaya gereja Kristian boleh memakai seluruh perisai Tuhan. (Efesus 6)

### 4.Keluarga

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal kerana memberikan ramai ibu bapa anak sebagai warisan kekal mereka. Walaupun tidak, mereka masih boleh menjadi ibu bapa rohani di kalangan ramai orang Kristian generasi baru dan memimpin orang lain untuk menjadi murid Tuhan. (Mazmur 127-128)
- 【b】 Doakan ibu bapa mendidik anak-anak dan membimbing mereka ke jalan yang benar. Penuh kasih, keagungan, kemurahan, kesabaran dan hikmat (Amsal 22:6)
- 【c】 Supaya anak-anak membesar, belajar untuk takut akan Tuhan, dan diperbaharui dalam kesopanan, kawalan diri dan kelemahlembutan. (2 Timotius 3:16-17)